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 Protokół nr 99/2017 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 23 marca 2017r. 

 

 

Posiedzenie otworzyła Pani Katarzyna Trzaskalska – Członek Zarządu /lista obecności 

stanowi załącznik nr 1/. Na wniosek Pani Trzaskalskiej rozszerzono porządek posiedzenia o 

następujący punkt: 

 

1. Przyjęcie protokołów nr 96/2017, 97/2017. 

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.  Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. Buliński. Stanowi 

on załącznik nr 2.  

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów nr: 95/2017, 

96/2017, 97/2017. 

 

Pani Wicestarosta zapytała czy są uwagi do protokołów. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag do w/w protokołów. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokoły. Za głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. 

Buliński. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wykonania zadań publicznych, związanych z realizacją w 2017 r. zadań powiatu 

przez organizacje pozarządowe oraz podmioty, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

/na posiedzenie weszła Pani Jolanta Haska – pełnomocnik ds. organizacji pozarządowych/ 

Pani Haska poinformowała, że na prowadzenie punktu konsultacyjno-terapeutycznego dla 

dzieci specjalnej troski oraz ich rodzin w zakresie działań wychowawczo -  opiekuńczych 

przeznacza się 6000 zł, na aktywizację niepełnosprawnych – 5000 zł, na działalność na rzecz 

osób w wieku emerytalnym – 5000 zł, na promowanie zdrowego stylu życia – 5000 zł, na  

promowanie tradycji kulturowych w powiecie nowomiejskim – 5000 zł oraz na działalność na 

rzecz dzieci i młodzieży, w tym wypoczynku dzieci i młodzieży – 6000 zł. Dodała, że 

ogłoszenie w Gazecie Nowomiejskiej ukazałaby się 31 marca. Zaproponowała, żeby oferty na 

konkursy wpływały do 24 kwietnia do godz. 15.15. 

Pani Wicestarosta zapytała, czy decyduje data stempla pocztowego czy data wpływu do 

Starostwa. 

Pani Haska odpowiedziała, że decyduje data wpływu do Starostwa. 

Członkowie Zarządu przychylili się do zaproponowanego terminu składania ofert. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. 

Buliński. 

 



 

 

2 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie powołania komisji konkursowej w celu opiniowania ofert złożonych  przez 

organizacje pozarządowe oraz podmioty, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

 

Zarząd ustalił komisję konkursową, w skład której weszli: 

1. Przedstawiciel podmiotu zlecającego zadanie – Katarzyna Trzaskalska, 

2.  Radny Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim – Romuald Koszewski, 

3. Przedstawiciel Rady Organizacji Pozarządowych Powiatu Nowomiejskiego – Ewa 

Dembek. 

Ponadto w pracach komisji konkursowej będzie uczestniczyła z głosem doradczym pani 

Jolanta Haska - pełnomocnik ds. organizacji Pozarządowych. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. 

Buliński. 
 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu powiatu nowomiejskiego za 

2016r.  

 

Pani Skarbnik omówiła sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu nowomiejskiego za 

2016r.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. 

Buliński. 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXI/229/2017 Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 01 marca 2017r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie z przeznaczeniem na realizację w roku 2017 zadania 

„Przebudowa ul. Kasztanowej na odcinku od ul. Akacjowej do ul. Lidzbarskiej w 

Nowym Mieście Lubawskim”. 

/na posiedzenie wszedł Pan Ryszard Kłosowski – dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku/ 

Pan Kłosowski poinformował, że w uchwałach Rady Powiatu Nr XXXI/229/2017 i  

XXXI/228/2017 uchyla się § 3, który brzmiał: „Wyraża się zgodę na zawarcie umowy, o 

której mowa w § 2 , określającej zasady przekazania i rozliczenia środków stanowiących 

pomoc finansową”. 

Pani Skarbnik poinformowała, że otrzymała informację telefoniczną z Regionalnej Izby 

Obrachunkowej, iż jedna z wcześniej podjętych uchwał Rady Powiatu w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Gminie Kurzętnik z przeznaczeniem na realizację w roku 2017 zadania 

„Opracowanie dokumentacji technicznej kanalizacji deszczowej w Kurzętniku od                  

ul. Betoniarskiej do piaskowników zlokalizowanych w końcowym odcinku kanalizacji” stanie 

na Kolegium, ponieważ według RIO Rada Powiatu w/w zapisem wchodzi w kompetencje 

Zarządu Powiatu. Wyjaśniła, że Rada Powiatu nie może wyrażać zgody na zawarcie umów, 

ponieważ to są kompetencje Zarządu. Dodała, że w uchwale Rady Powiatu mógłby być 

jedynie zapis, iż pozostałe kwestie zostaną uregulowane w umowie.                                        

W związku z powyższym należy zmienić w/w uchwały Rady Powiatu. 

Pani Wicestarosta odczytała projekt uchwały. 
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Pan Buliński stwierdził, że jest to już kolejna uchwała Rady Powiatu gdzie jest podobny błąd 

tzn. nie jest dopilnowana kwestia kompetencji Rady Powiatu i Zarządu Powiatu. Poprosił, 

żeby na to zwrócić szczególną uwagę, ponieważ jest to już kolejna z rzędu uchwała do 

poprawy. 

Pan Kłosowski poinformował, że takie zapisy były w uchwałach od dziesięciu lat.  

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. Buliński. 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXI/230/2017 Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 01 marca 2017r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie z przeznaczeniem na realizację w roku 2017 zadania 

„Budowa łącznika drogowego między ul. Grunwaldzką a ul. Kolejową w Nowym 

Mieście Lubawskim”. 

 

Pani Kłosowski poinformował, że wpłynęło pismo pana Józefa Blanka - Burmistrza Nowego 

Miasta Lubawskiego stanowiące załącznik nr 3, w którym informuje iż w/w inwestycja nie 

zostanie zrealizowana w bieżącym roku budżetowym. Dodał, że Gmina Miejska Nowe Miasto 

Lubawskie w związku z odstąpieniem od realizacji powyższej inwestycji deklaruje udzielenie 

pomocy finansowej w wysokości 360 000 zł na zadanie pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 

1335N Nowe Miasto Lubawskie - Mroczno-Słup na odcinku Gwiździny – Mroczno”. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. Buliński. 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/228/2017 Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 01 marca 2017r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Nowe Miasto Lubawskie z siedzibą w Mszanowie z przeznaczeniem na realizację w roku 

2017 zadania „Przebudowa dróg gminnych w miejscowości Pacółtowo o nr 181040N 

oraz miejscowości Bagno o nr 181057N”. 

 

Pani Wicestarosta odczytała tytuł uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. Buliński. 

 

/pan Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/  

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z raportem z 

monitorowania strategii i rozwoju Powiatu Nowomiejskiego na lata 2015 – 2022. 

/na posiedzenie weszła pani Jolanta Domżalska – inspektor ds. pozyskiwania funduszy 

zewnętrznych/ 

 

Pani Domżalska poinformowała, że strategia została zatwierdzona w styczniu 2016r. Dodała, 

że został przygotowany raport z monitorowania strategii, który stanowi załącznik nr 4. 

Omówiła poszczególne zapisy raportu. Nadmieniła, że raport zostanie przedstawiony również 

na Sesji Rady Powiatu. Poruszyła kwestię dotyczącą ewaluacji strategii. Poinformowała, że 

założono, iż ewaluacja będzie się odbywała co dwa lata. Dodała, że pierwsza ewaluacja 
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powinna odbyć się w styczniu 2018r. Stwierdziła, że w związku z tym, iż  jest to rok 

wyborczy to należałoby się zastanowić czy nie przesunąć ewaluacji na rok 2019, ponieważ 

będzie to pierwszy rok nowej kadencji oraz będzie to pierwszy moment na zmiany zdań i 

celów w strategii powiatu. 

 

/pani J. Domżalska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie ustalenia stawki dotacji na jednego słuchacza dla niepublicznych szkół przyjętej 

na rok 2017. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji/ 

 

Pani Orłowska wyjaśniła, że do wyliczenia stawki dotacji  na jednego słuchacza szkoły 

niepublicznej podobnego typu i rodzaju przyjęto: 

- wynagrodzenia i pochodne nauczycieli  bezpośrednio  przyporządkowanych do danego typu  

    i rodzaju szkoły dla dorosłych,  

- fundusz na doskonalenie zawodowe nauczycieli w wysokości 1% funduszu płac, 

- wydatki rzeczowe wyliczone na podstawie sprawozdania szkoły (dział 801 rozdział 80120 

Licea ogólnokształcące na poziomie 13% wydatków ogółem LO), 

- wskaźnik inflacji w wysokości  1,3% przyjęty do wydatków rzeczowych budżetu na rok 

2017.  

Pani Orłowska dodała, że kalkulacja stawki na jednego słuchacza dla niepublicznej szkoły dla 

dorosłych została obliczona na podstawie wydatków bieżących szkoły podobnego typu i 

rodzaju tj. Zespołu Szkół im. C.K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. Na podstawie 

w/w kalkulacji stawka na jednego słuchacza dla niepublicznych szkół i placówek wyniosła 

136,46 zł i jest wyższa od stawki ustalonej w roku 2016 /stawka w 2016r. wynosiła               

121,67  zł/. 

 

Pani Wicestarosta odczytała projekt uchwały. 

 

Kalkulacja stawki dotacji na jednego słuchacza na 2017r. stanowi załącznik nr 5. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. 

Buliński. 

 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie powołania komisji w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora 

Zespołu Szkół im. C.K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pani Orłowska poinformowała, że wszystkie organy wytypowały kandydatów do komisji 

konkursowych. Dodała, że do chwili obecnej NSZZ „Solidarność” nie wytypowało kandydata 

/termin wytypowania kandydatów był do 17.03.2017r/, dlatego też w składzie komisji nie 

został ujęty przedstawiciel NSZZ „Solidarność”. 

Pani Wicestarosta odczytała projekt uchwały. 
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Zarząd powołał komisję konkursową, w skład której weszli: 

1) Katarzyna Trzaskalska - przedstawiciel organu prowadzącego- Przewodnicząca komisji 

konkursowej 

2) Barbara Grzywacz - przedstawiciel organu prowadzącego; 

3) Barbara Orłowska - przedstawiciel organu prowadzącego; 

4) Małgorzata Adamowicz - przedstawiciel organu sprawującego nadzór pedagogiczny; 

5) Danuta Ustianowska – przedstawiciel organu sprawującego nadzór pedagogiczny; 

6) Mariola Witomska- przedstawiciel organu sprawującego nadzór pedagogiczny 

7) Rafał Zachwieja - przedstawiciel Rady Pedagogicznej Zespołu Szkół im. C. K. Norwida 

w Nowym Mieście Lubawskim; 

8) Wojciech Paczkowski - - przedstawiciel Rady Pedagogicznej Zespołu Szkół im. C. K. 

Norwida w Nowym Mieście Lubawskim; 

9) Mirosław Kopyciński - przedstawiciel Rady Rodziców Zespołu Szkół im. C. K. Norwida 

w Nowym Mieście Lubawskim; 

10) Roman Lewicki  - przedstawiciel Rady Rodziców Zespołu Szkół im. C. K. Norwida w 

Nowym Mieście Lubawskim; 

11) Maria Krezymon - Związek Nauczycielstwa Polskiego w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. 

Buliński. 

 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie powołania komisji w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora 

Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

 

Pani Wicestarosta odczytała § 2 projektu uchwały tj. skład komisji konkursowej.  

W skład komisji konkursowej weszli: 

1) Katarzyna Trzaskalska - przedstawiciel organu prowadzącego- Przewodnicząca komisji 

konkursowej 

2) Barbara Grzywacz - przedstawiciel organu prowadzącego; 

3) Barbara Orłowska - przedstawiciel organu prowadzącego; 

4) Małgorzata Adamowicz - przedstawiciel organu sprawującego nadzór pedagogiczny; 

5) Danuta Ustianowska – przedstawiciel organu sprawującego nadzór pedagogiczny; 

6) Mariola Witomska - przedstawiciel organu sprawującego nadzór pedagogiczny; 

7) Anna Faltynowska - przedstawiciel Rady Pedagogicznej Zespołu Szkół Zawodowych w 

Kurzętniku; 

8) Magdalena Tessmer - przedstawiciel Rady Pedagogicznej Zespołu Szkół Zawodowych w 

Kurzętniku; 

9) Hanna Zagórska - przedstawiciel Rady Rodziców Zespołu Szkół Zawodowych w 

Kurzętniku; 

10)  Gabriela Wysocka  - przedstawiciel Rady Rodziców Zespołu Szkół Zawodowych w 

Kurzętniku; 

11)  Maria Krezymon - Związek Nauczycielstwa Polskiego w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. 

Buliński. 
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Dwunastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie zadania w 

zakresie prowadzenia powiatowej biblioteki publicznej. 

 

Pani Orłowska poinformowała, że w związku z tym iż powiat nie prowadzi powiatowej 

biblioteki publicznej zawarte zostanie porozumienie z Gminą Miejską Nowe Miasto 

Lubawskie dotyczące powierzenia bibliotece publicznej prowadzenia powiatowej biblioteki 

publicznej. Dodała, że Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego wnioskował o zwiększenie 

środków na prowadzenie biblioteki do kwoty 12 000 zł. Nadmieniła, że Zarząd na 

posiedzeniu w dniu 14.11.2016r. podjął decyzję o zabezpieczeniu w budżecie powiatu na rok 

2017 kwoty na realizację powyższego zadania w wysokości 7000 zł. Zarząd powyższą 

decyzję dotyczącą wysokości środków podtrzymał na posiedzeniu w dniu 22.02.2017r. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. Buliński. 

 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do 

nowego ustroju szkolnego oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i 

specjalnych./po korekcie/ 

 

Pani Wicestarosta poinformowała, że projekt uchwały przesłany w materiałach w dniu 

20.03.2017r. został w dniu wczorajszym poprawiony i parafowany przez radcę prawnego 

/poprawiony projekt uchwały został przesłany Członkom Zarządu na skrzynki mailowe w dniu 

22.03.2017r./ Wyjaśniła, że projekt uchwały został poprawiony na skutek pisma z Wydziału 

Prawnego i Nadzoru Warmińsko-Mazurskiego Urzędu Wojewódzkiego w sprawie uchwał 

dotyczących dostosowania sieci szkół /pismo wpłynęło w dniu 22.03.2017r./ 

Pani Orłowska poinformowała, że w związku z licznymi błędami w uchwałach pani               

E. Sobańska – Dyrektor Wydziału Prawnego i Nadzoru wystosowała pismo do wszystkich 

powiatów określające jakie zapisy powinny być zamieszczone w uchwale dotyczącej 

dostosowania sieci szkół. Dodała, że zgodnie z w/w pismem przedmiotowa uchwała jest 

aktem prawa miejscowego. W związku z powyższym w poprawionym projekcie uchwały w    

§ 4 jest zapis, który otrzymał brzmienie: ”Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od 

dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Warmińsko-Mazurskiego z 

wyłączeniem § 3 niniejszej uchwały, który wchodzi w życie z dniem 01.09.2017 roku”. 

Ponadto pani Orłowska dodała, że zapis w § 3 w poprzednim projekcie uchwały, iż:               

„ Z dniem 31.08.2017 roku traci moc uchwała Nr IX/87/2015 Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim z dnia 25 czerwca 2015 roku w sprawie przyjęcia planu sieci publicznych 

szkół ponadgimnazjalnych na terenie Powiatu Nowomiejskiego”  powoduje według Pani 

Sobańskiej „lukę czasową, w której do dnia 1 września 2017r. ww. sieć w ogóle nie będzie 

określona”. Pani Orłowska wyjaśniła, że cała uchwała nie może wejść w życie z dniem          

1 września 2017r., ponieważ jest ona podstawą do podjęcia uchwał o przekształceniu szkoły 

zawodowej w szkołę branżową oraz o przekształceniu szkoły policealnej. 

W związku z powyższym w poprawionym projekcie uchwały w  § 3 jest zapis, który otrzymał 

brzmienie: „Traci moc uchwała Nr IX/87/2015 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z 

dnia 25 czerwca 2015 roku w sprawie przyjęcia planu sieci publicznych szkół 

ponadgimnazjalnych na terenie Powiatu Nowomiejskiego”. 

Pani Wicestarosta zapytała Członków Zarządu czy mają pytania. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań.  
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Pani Orłowska dodała, że w materiałach zostały również przesłane pozytywne opinie: ZNP 

Oddział Nowe Miasto Lubawskie /Rada Województwa Warmińsko-Mazurskiego OPZZ 

upoważniła Zarząd Oddziału Powiatowego Związku Nauczycielstwa Polskiego do 

reprezentowania Rady OPZZ/, Warmińsko-Mazurskiego Kuratora Oświaty oraz Warmińsko-

Mazurskiego NSZZ „Solidarność” w sprawie projektu dostosowania sieci szkół 

ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego. 

 

Opinia ZNP Oddział Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 6. 

Upoważnienie Rady Województwa Warmińsko-Mazurskiego OPZZ stanowi załącznik nr 7. 

Opinia Warmińsko-Mazurskiego Kuratora Oświaty stanowi załącznik nr 8. 

Opinia Warmińsko-Mazurskiego NSZZ „Solidarność” stanowi załącznik nr 9. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął poprawiony projekt uchwały i skierował pod obrady Rady 

Powiatu. Za głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. Buliński. 

 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uzgodnienia projektu  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  w 

miejscowości Szafarnia, gmina Kurzętnik. 

 

Pan Samsel poinformował, że projektowane przeznaczenie to zabudowa mieszkaniowa 

jednorodzinna. Dodał, że w wyniku analizy dokumentacji poprzedzonej zasięgnięciem opinii 

Wydziału Środowiska i Rolnictwa nie składa uwag w przedmiotowej sprawie.  

Pani Wicestarosta zapytała Członków Zarządu czy mają pytania. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań.  

Pani Wicestarosta odczytała projekt uchwały. 

 

Wniosek z Gminy Kurzętnik stanowi załącznik nr 10. 

Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 11. 

Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 12. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. 

Buliński. 

 

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem pana              

M. Wodary w sprawie wyrażenia zgody na przebudowę pomieszczeń szkolnych w 

budynku Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku.  

 

Pani Banaszewska poinformowała, że wpłynęło pismo pana M. Wodary – dyrektora ZSZ w 

Kurzętniku, stanowiące załącznik nr 13, w sprawie wyrażenia zgody na przebudowę 

pomieszczeń szkolnych w budynku Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku. Dodała, że 

pan Wodara zaplanował bez uzgodnień, że zamknie część korytarzy i zrobi sale lekcyjne. 

Nadmieniła, że wykonał już jedno pomieszczenie w jednym z korytarzy. Omówiła plan 

pomieszczeń w budynku szkoły oraz zmiany jakie planuje dyrektor. Pani Banaszewska 

poinformowała, że wszelkie zmiany w budynku muszą być uzgodnione pod względem 

technicznym. Ponadto dodała, że należy również uzyskać zgodę na zmiany w budynku z 

Urzędu Marszałkowskiego, ponieważ do 2018r. obowiązuje okres trwałości projektu, w 

ramach którego wybudowany został budynek szkoły. Nadmieniła, że z informacji które 

przekazał pan Wodara wynika, iż w szkole brakuje sal lekcyjnych.  
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Pan Buliński stwierdził, że dla niego jest sprawa oczywista, iż zachowane muszą być 

wszystkie warunki techniczne, zgodne z przepisami. Dodał, że jeżeli wszystkie warunki 

zostaną spełnione to dopiero można wyrazić zgodę na przebudowę pomieszczeń.  

Pani Banaszewska stwierdziła, że nie może wystąpić z wnioskiem do Urzędu 

Marszałkowskiego o pozwolenie na przebudowę pomieszczeń dopóki nie będzie 

przygotowany projekt przebudowy pomieszczeń spełniający wszystkie warunki techniczne. 

Pani Wicestarosta poprosiła panią Banaszewską o przygotowanie odpowiedzi do pana 

Wodary. 

Pan Buliński zapytał czy przy sali gimnastycznej będzie można w przyszłości dobudować 

piętro. 

Pani Banaszewska odpowiedziała, że fundamenty są przygotowane do dobudowania piętra. 

Ponadto dodała, że również budynek szkoły jest przygotowany do dobudowania trzeciego 

pietra. Wyjaśniła, że tak było zaplanowane w pierwotnym projekcie, natomiast zrezygnowano 

z trzeciego pietra budynku ze względów finansowych.  

Pan Bulinski zapytał, czy gdyby zapadła decyzja o dobudowaniu piętra to fundamenty 

budynku szkoły są tak przygotowane, że można w przyszłości dobudować trzecie piętro. 

Pani Banaszewska odpowiedziała, że tak. 

Pan Bulinski zapytał, czy podobne rozwiązana techniczne są zastosowane przy budowie sali 

gimnastycznej. 

Pani Banaszewska odpowiedziała, że tak. 

Pan Buliński stwierdził, że po wykonaniu remontu szpitala należałoby się zastanowić nad 

rozbudową budynku szkoły. Dodał, że decyzja o rozbudowie musi być podjęta po analizie 

naboru uczniów. 

Pani Grzywacz stwierdziła, że większa ilość uczniów będzie tylko w jednym roku. Dodała, że 

liczba uczniów maleje.  

 

Szesnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/199/2016 z dnia 15 grudnia 2016r. w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 

2017 – 2034. 

 

Pani Skarbnik omówiła zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2017. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. Buliński. 

Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale nr 

XXVII/200/2016 z dnia 15 grudnia 2016r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 

nowomiejskiego na 2017r. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. Buliński. 
 

Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją w 

sprawie przyjęcia osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie.  

Informacja o przyjęciu osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie stanowi załącznik 

nr 14. 
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Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu.  

 

Wicestarosta podziękowała za udział w posiedzeniu i zamknęła obrady. 

 

 

                                                                                                            Członek Zarządu 

                                                                                                         Katarzyna Trzaskalska 

 

 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                                 


